

CAUTION
KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

ECOTHOR
ACTIVE NATURE®

FORMULATION: LIQUID FORM
ACTIVE INGREDIENT: PYRETHRINS (1% w/v)

EXONET™
NATURAL INSECTICIDE

Hong Kong Pesticide Registration Number: 2P168 (L)

Net Volume:
500 mL

Creates a 3-dimensional molecular net to rapidly immobilise and kill a wide range of insect pests.

Supplier's Name and Address:

Ensysyex (Hong Kong) Ltd.
Unit 10, 11/F, Seaview Centre, 139-141 Hoi Bun Road,
Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong.
www.Ensysyex.com.au

™ Trademarks of Ensysyex, Inc. used by licence to Ensysyex (Hong Kong) Ltd.



DIRECTIONS FOR USE:

Target Areas	Target Pest	Application Rate	Critical Comments
Interior & exterior areas & surroundings of commercial, industrial, rural and residential premises including hospitals, hotels, and food preparation areas.	Crawling insects including cockroaches, fleas, spiders, beetles, silverfish, mites, millipedes, earwigs, crickets.	Use 20 mL per 1 L water	For all uses: Use a suitable sprayer to apply the product with a droplet size of 50-120 micron. Spray directly onto target pests to give complete coverage. Reapply as required, product provides no residual protection.
	Bed bugs		Direct spray to all areas of infestation (e.g., bed frames, mattresses, walls, cracks, crevices, and skirting boards). Check treatment after 21-28 days or, if temperatures exceed 30 °C, check after 14-days; and reapply if required.
	Flying insects including flies, moths, mosquitoes (indoors), wasps, hornets.	Use 10 mL per 1 L water	Spray directly onto target pests to give complete coverage. Ideally apply topically in the evening when insects, especially flies are resting on surfaces and in crevices.
	Ants		
	Mosquitoes (outside)	Use 1 mL per 1 L water	Spray directly onto target pests to give complete coverage. Apply to mosquito resting locations (small trees, bushes etc.) Always follow the Application Rate. Higher concentrations may cause a phytotoxic reaction.

GENERAL INSTRUCTIONS: EXONET is a novel formulation that gives rapid knockdown of insect pests. It can be used both indoors and outdoors.

EXONET can also be used as a tank mix with traditional insecticides to provide faster knockdown and enhance control of chemically resistant strains.

PROTECTION OF WILDLIFE, FISH, CRUSTACEANS AND ENVIRONMENT: Do NOT contaminate streams, rivers or watercourses with the chemical or used containers.

PROTECTION OF PETS AND LIVESTOCK: Remove or cover all open food and water containers before spraying.

STORAGE AND DISPOSAL: Store in the closed, original container in a cool, well-ventilated area. Do not store for prolonged periods in direct sunlight. Triple-rinse containers before disposal. Add rinsings to spray tank. Do not dispose of undiluted chemicals on site. Any unwanted quantity of this pesticide must be disposed of in accordance with requirements laid down in the Waste Disposal Ordinance Cap.354.

SAFETY DIRECTIONS: Concentrate is harmful if inhaled. Concentrate may cause serious eye irritation. Wear protective gloves and eye protection when handling the concentrate.

FIRST AID: If poisoning occurs, contact a doctor or hospital. Bring along the label when seeking medical attention.

ANTIDOTE: There is no specific antidote for this product. In case of any adverse effect detected due to product use treat symptomatically and provide necessary supportive care.

SHELF-LIFE: This product has an expected shelf-life of 5-years.

SAFETY DATA SHEET (SDS): Additional information is listed in the Safety Data Sheet which is available from Ensysyex on request.

NOTICE: Ensysyex (Hong Kong) Limited warrants that this product conforms to its chemical description and is reasonably fit for the purposes stated on the label when used in accordance with Directions for Use under normal conditions of use. No warranty of merchantability or fitness for a particular purpose, express or implied, extends to the use of the product contrary to label instructions, or under abnormal conditions.



小心
遠離孩童

ECOTHOR
ACTIVE NATURE®

劑型: 液劑
有效成分: PYRETHRINS (1% w/v)

EXONET™
天然殺蟲劑

香港除害劑註冊編號: 2P168 (L)

淨容量:
500 毫升



產生一個三維分子網，迅速讓多種害蟲喪失活動能力和將其殺死。

供應商名稱及地址:

Ensysyex (Hong Kong) Ltd.
香港九龍觀塘海濱道139-141號
海濱中心11樓10室
www.Ensysyex.com.au

™ 此乃Ensysyex, Inc. 的註冊商標，
許可Ensysyex (Hong Kong) Ltd. 使用。

使用方法:

使用範圍	防治對象	使用劑量	重要註釋
適用於商業、工業、農村和住宅建築物的室內、室外地方與及周圍，包括醫院、酒店和配製食品的地方。	爬行之蟲，包括螞蟥、跳蚤、蜚蠊、甲蟲、蠹蟲、蠟蟲、千足蟲、蠨蛛、蜈蚣。	使用20毫升藥劑混和1公升水	對所有用途：使用合適的噴霧器，以50-120微米的霧點大小來施藥。 直接噴灑到目標害蟲達致完全覆蓋。必要時，重新施藥。產品不會提供殘留保護。
	臭蟲		直接噴到所有害蟲侵擾的地方（例如：床架、床墊、牆壁、裂縫、縫隙和踢腳板）。施藥21-28天後進行檢查；若溫度超過30°C，則在14天後檢查；必要時，重新施藥。
	飛行昆蟲，包括蒼蠅、飛蛾、蚊子（室內）、黃蜂、大黃蜂。	使用10毫升藥劑混和1公升水	直接噴灑到目標害蟲達致完全覆蓋。當昆蟲（特別是蒼蠅）在傍晚時候，休息於表面和縫隙時，向他們施藥最為理想。
	螞蟥		
	蚊子（室外）	使用1毫升藥劑混和1公升水	直接噴灑到目標害蟲達致完全覆蓋。施藥於蚊子休息的地方（如：小樹、灌木叢等等），必須依照使用劑量來施藥。施放較高濃度的藥劑可能會對植物產生毒害。

一般說明: EXONET是一種新穎配方，可快速擊倒害蟲，並可以在室內和室外使用。

EXONET還可以和傳統殺蟲劑在噴霧器內混和使用，以提供更快的擊倒，並增強對化學抗性菌株的控制。

保護野生動物、魚類、甲殼類動物和環境: 請勿將本品或用過的容器污染溪流、河流或水道。

保護寵物和牲畜: 施藥前，移走或覆蓋所有打開的食物和水容器。

存放及棄置: 將裝有該產品的密封原裝容器，貯存在一個陰涼和空氣流通的環境下。避免日光對該產品的直接照射。在棄置用過的容器前，先將容器清洗二次，然後把沖洗容器得來的沖洗液加進噴霧器。不要將未稀釋的藥劑棄置在作業的地點。應根據香港法例第354章廢物處置條例來處理不需要的除害劑廢料。

安全指引: 吸入除害劑濃霧液或有害，除害劑濃霧液或會引起嚴重眼睛刺激。處理除害劑濃霧液時，需配戴防護手套和配戴防護眼鏡。

急救方法: 如有中等發生，立即向醫生或醫院求醫診治。求診時應備同標籤。

解毒劑: 此產品無特定解毒劑。若使用時發現有任何不良影響，請按醫治諮詢和提供必要的支援性護理。

產品有效期: 此產品的有效期為五年。

物料安全資料表: 額外資料已列舉在物料安全資料表(SDS)，如備此產品的物料安全資料表，請聯絡供應商。

通知: Ensysyex (Hong Kong) Limited確保此產品與其化學物質的標籤相一致，並且保證若按照產品標籤上所描述的方法，在正常的條件下使用此產品，就會達到標籤上所描述的目的。本公司不會承擔任何為了某種商業目的，或為了適應某種特殊需要的目的，表達或暗示擴大此產品的用途，卻違背此產品標籤上的規定，又或在不正當的條件下使用此產品，所導致的一切不良後果。



產品批號:
Batch No:

生產日期:
Date of Manufacture:



L-HK-ENEN1002 1.02a 01.22 R